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Svar på fullmäktigefråga från Ronny 
Karlsson (SD) om Länstrafikens 
finansiering
Ronny Karlsson (SD) har inkommit med en fullmäktigefråga om Länstrafikens finansiering. 
Frågan ska besvaras av Regionala utvecklingsnämndens ordförande, Elise Ryder Wikén (M).  

Ronny Karlsson frågar:  
- Hur ser länstrafikens hela finansiering ut, uppdelat på allt från skattefinansiering 

till alla som åker med länstrafiken?  
   

Svar på frågan  
Den allmänna kollektivtrafiken finansieras dels genom skattemedel, dels genom 
biljettförsäljning. Under 2019 bidrog Region Jämtland Härjedalen med ca 188 miljoner 
kronor av skattemedel. Biljettintäkterna uppgick till knappt 140 miljoner kr. Dessutom 
bidrog staten med ca 11 miljoner kr för vissa interregionala busslinjer. 

I och med Coronapandemin har Länstrafikens konsumentintäkter minskat avsevärt. Det har 
inneburit att regionen så här långt har behövt kompensera kollektivtrafiken med ca 6 
miljoner kr.

Vi hoppa att statligt stöd kommer att betalas ut för en stor del av intäktsbortfallet. Ännu har 
vi dock inte fått besked om hur mycket pengar det kan handla om. Vi vet heller inte när 
stödet i så fall ska betalas ut. 

För mer detaljerad information hänvisar jag till bolagets årsredovisningar. Se även bifogat 
diagram över finansieringen 2015-2019.

/Elise Ryder Wikén (M)
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